
FORM - GENUS 
 
en och ett heter på franska UN eller UNE 
 
UN om ordet är ett killord = maskulinum; dessa ord slutar 
SÄLLAN på –e (fast på –age); -um/-us-ord på svenska; 
ett laboratorium=un laboratoire, ett observatorium=un 
observatoire 
många ord på -er, ol, -ar, -le på svenska kommer av maskulina 
latinska ord: socker (sucre), peppar(poivre), contrôle, article, 
socle och dessa förblir maskulina på franska 
 
UNE om ordet är ett tjejord = femininum; dessa ord slutar 
OFTAST på –e, -tion, -sion 
 
un menu, un garçon, un mec, un restaurant, un ordinateur, un 
garage 
 
une école, une fille, une station, une jupe, une victime, une 
mère, une tête 
 
i bestämd form: bordet, pojken, rummet, datorn, arbetet heter det 

 
LE framför ord som är maskulina 
LA framför ord som är feminina 
 
le garçon, le garage, le restaurant, le travail, le mec 
 
la fille, la mère, la tête, la station, la jupe, la victime 
 
 
 


